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REFERAT 

TIL 

AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D. 4. nov. 2013 
 

Indkaldte: Bitten, Ingrid, Käte, Jimmi, Sevgi, Peter, Ernst og Johnny 
 
Afbud: Johnny 
 

1. Valg af ref./dir.  Bitten/Käte 

2. Til og fra driften  Lukning af lofterne ved fraflytning. Bestyrelsen ønsker 

at lofterne lukkes ved fraflytning fremover, 

 Hvad sker der med det ryddede område for 
materialegården? 

 Har beboeren i 173 husdyrtilladelse?? 
 Er det rigtigt at beboerne i 183-218 

(etagebygningerne) skal have nye cylindre og nøgler?? 
 Vi hørere fra flere at de nye ringeklokker i 

rækkehusene ikke virker- 
 Undre/”klage” over at gårdmændene kører mellem 

blokkene i deres biler allerede fra kl. 0615. Det er lidt 
tidligt og det larmer rimelig meget….. 

 
 

 
Økonomi 2013: 

Hvis vi ikke kan få det hele ønsker vi i prioriteret 

rækkefølge: 
1. Stensætning langs 195-215 

2. Trailerparkering 
3. Nye sorte metal skilte 

4. Fældning af træer ved rundkørslen 
5. Afskærmning ved cykelstativerne langs 194-200 

På beboerhusets budget: 
1. Udskiftning af gulvbelægning 

2. Udskiftning af adgangskontrol ved beboerhuset 
3. Kontakt Käte 

 

 
3.  Godkendelse af 

referat. 

 Godkendt 

4. Nye punkter til 

dagsorden.  

 Ingen 



5. Hvissinge Nyt 

redaktion 

 Intet nyt 

6. Nyt fra formanden og 
udvalgene herunder 

Hvissinge Projekt 

 Økonomimøde 12. november 17.30-21.30 i Paraplyen 
Deltager: Ingrid, Ernst 

 Or. FU 
 

7. Legeplads  Intet 
8.  Indlæg til 

Hvissingenyt 

 Glædelig jul 

 Ernst mangler på bagsiden. Medlem af Hvissinge 
Nyt´s redaktionsudvalg 

9.    
10.    

11. Eventuelt  
- 


